
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 10. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 365

Er det lovligt at fjerne skole-hjem-samtalerne i folkeskolen, som et forslag ly-

der i Ikast-Brandes besparelseskatalog i forbindelse med kommunens budget-

lægning for 2019, jf. ”Hvordan får vi mest muligt for færre penge – Idékatalog”,

ikast-brande.dk?

Se evt: http://www.ikast-brande.dk/media/12875869/idekatalog-mest-muligt-

for-faerre-penge.pdf

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Magnus

Heunicke (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Magnus.Heunicke@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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Offentligt


